
Referat af Bestyrelsesmøde d. 15. 

September 2020. 

Tilstede: Mimi, Steen, Lene, Eva, Ulrik, Charlotte. 

Afbud: Shirley 

 

Vedr vandskade i nr 37 og 25 accepter Eva Jacob’s tilbud efter Jon’s anbefaling samt kontakter Haderup 

glas for drypnæser. 

Vedr. Modtaget tilbud på ventilatorer, Eva bede om tilbud på serveaftale fra Tino.vi kan evt nævne det når 

vi afholder ekstraordinær generalforsamling. 

Dørtelefoner er nu blevet repareret så alle kan høre når der ringes på i nr. 43. 

Vedr. Landmåler tilbud Ulrik arbejder på sagen. 

Vedr . Pullerter Steen vil inden for rimelig tid ordne den som ikke virker og ellers bestille en ny. Eva Beder 

Rene om at holde øje og skifte pærer løbende samt lampeglas i opgang. 43. 

Elektriker Bagger er en både Shirley og Rene kender.skulle måske tilføjes håndværkerliste. 

Shirley har stadig ikke modtaget noget fra Yvonne vedr. ny skraldeordning. 

Vi aftalte at Mimi køber lak ind til Altaner, som kan udleveres. 

Grundejerforening, der er nu indkaldt til Generalforsamling d.22.okt via zoom altså video møde .eva 

sender mail om vi i stedet kan mødes fysisk, da vi Inge pc har der kan og må logge på det system. Steen 

har talt med Viborg om at mødes inden.kommer med forslag om datoer. 

Steen deltog i Fjernvarme møde, da Eva var forhindret, der var ikke meget nyt bortset fra at bidraget vil 

stige med 7% . 

Eva kontakter Jon vedr mail fra nr. 33, st. Mf. Har tidl. fået udbedret vandskade på badeværelse hun klager 

over mug på fliser. 

Rene kører rest af træ væk. Og sætter navneskilte korrekt under Plastic på dørtelefoner. 


